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Krzysztof Jażdżyk 

Prezydent Miasta Skierniewice 

Rada Miasta Skierniewice 

 

 

 

 
Interpelacja 

 

 

 W imieniu członków Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej 

„Standard” oraz mieszkańców nieruchomości położonej przy ul. Armii Krajowej 41 zwracam 

się z prośbą o rozważenie możliwości wykonania nowej nawierzchni asfaltowej na drodze 

publicznej prowadzącej do nieruchomości (numery działek: 9/3, 9/4 obręb 2).  

Mam nadzieję, że w/w prośba zostanie potraktowana priorytetowo, a oczekiwania 

mieszkańców dot. tej inwestycji zostaną spełnione. 

         

         

Z wyrazami szacunku 

Dorota Bogatko 

 


